
Številka: 773/2023 

Datum: 5. 6. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 

2. seje Sveta staršev VIZ II. OŠ Rogaška Slatina v šol. letu 2022/2023, ki je bila v četrtek,  

1. 6. 2023, ob 16. uri v zbornici centralne šole. 

 

PRISOTNI ČLANI SVETA STARŠEV: 

Mateja Jus (1.A), Nika Koražija (2.A), Anita Ogrizek (2.B), Nastja Šrimpf (3.A), Jasna Drovenik (3. B), 

namestnica Klavdija Nušinovič (4.B), Polonca Krumpak (namestnica za (5.A)), Nada Hribernik (5.B), 

Simon Hozjan (5.C), Janja Šmid (6.A), Andreja Krumpak (6.B), Jasmina Ancelj (6.C), Mojca Čebular 

(7.A), Petra Šućur (7.B), Boštjan Ogrizek (7.C), Romana Škrablin (8.B), Polonca Krumpak (8.C), Anita 

Hozjan (9.A), Marjan Sever (9B), Maja Širec Kitak (9. C), Tomaž Fajs (1.-2. K),  Gordana Rebič (3.K), 

Marina Benko (1. F- 3. F), Hermina Halužan (4. F, 5. F)  

 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA  STARŠEV: 

Dragan Šućur (1.B), Roman Kropec (namestnica Klavdija Nušinović) (4.B),  Sabina Gajšek (4. K, 5. 

K), Jasna Pongračič (5. A) – namestnica Polonca Krumpak (predstavnica 8.C) 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA STARŠEV: 

Lučka Čebular (3.C), Tanja Fric (4.A), Bojan Blažun (8.A) 

 

PRISOTNI VABLJENI STROKOVNI DELAVCI: 

Ravnateljica Milena Vreš, prof., Leonida Medved, prof. – pomočnica ravnateljice, Martin Druškovič - 

vodja POŠ Kostrivnica, Sonja Mauko Purgaj, prof. - vodja POŠ Sv. Florijan, Maja Marija Minih, mag. 

psih. - šolska psihologinja, Lenart Poklič, mag. psih.-šolski psiholog,  Jože Ogris, univ. dipl. soc. del. - 

šolski socialni delavec, Zdenka Ižanc- knjižničarka, Tatjana Gorenjak, prof. – koordinatorica izbirnih 

predmetov, Mitja Štorman, mag. družb. inf. – učitelj nemščine in ROID, Barbara Lazički, mag. prof. 

razr. p.- izvajalka RaP-a. 

 

Veronika Kovačič - tajnica zapisnikarica,  

 

OPRAVIČENO ODSOTNI VABLJENI STROKOVNI DELAVCI: 

Branka Unverdorben , prof.- učiteljica LUM, Urban Šipec, prof. koordinator RaP-a.  

 

 



 

 

 

K točki 1 

Z uvodnim pozdravom predsednice sveta staršev, Polonce Krumpak je pričela 2. seja sveta staršev v 

šolskem letu 2022/2023.  

 

K točki 2 

Predsednica sveta je napovedala potek seje po prejetem dnevnem redu na katerega ni bilo pripomb s 

strani članov; na kratko je povzela ključne točke zapisnika 1. seje sveta staršev z dne 27. 9. 2022. 

 

 

Na dnevni red, povzete točke in zapisnik 1. seje ni bilo pripomb s strani članov. 

 

 Predsednica preda besedo ravnateljici. 

 

 

 

K točki 3 

Ravnateljica po uvodnem pozdravu izpostavi posebnosti v šolskem letu 2022/2023: 

- Omeni obeležitev 40. – obletnice šole, ki smo jo na šoli obeležili oktobra 2022,  



- pove, da smo v letu 2022 praznovali 100.- obletnico Ele Peroci; v skladu z obletnico so na šoli 

potekale različne aktivnosti posvečene pisateljici (sodelovanje z izdelki na razstavi, šolska 

proslava ob Prešernovem dnevu, priprava točke ob 100.- obletnici, ki je potekala sočasno s 

kolesarsko dirko po Sloveniji….), 

- v letu 2022 je potekala sanacija sanitarij na razredni stopnji (tudi v letu 2023 napove sanacijo 

sanitarij), 

- otvoritev telovadnice na POŠ Sveti Florijan, ki je velika pridobitev za učence in krajane,  

- ravnateljica kljub draginji poudari pozitiven poslovni izid zavoda ter ob tej priložnosti omeni, 

da gre velika zahvala za sodelovanje tudi Občini Rogaška Slatina, 

- ravnateljico skrbi porast nasilja v letošnjem šolskem letu, ki ni le fizično in psihično, temveč se 

odraža tudi na šolsko lastnino (poškodovana fasada šole v začetku šolskega leta, gasilniki, 

ograja…),  

- na temo nasilja je ravnateljica članom prebrala zapis Društva za nenasilno komunikacijo; 

ključnega pomena je, da se na nasilje odzovemo, pri tem ravnateljica apelira na starše, da se z 

otroci pogovarjajo o nasilnem vedenju, 

- ravnateljica pove, da v kolikor pride do nasilja, je za reševanje le tega v razredu odgovoren 

predmetni učitelj oddelka, kateremu mnogokrat pri reševanju zadeve pomaga šolska svetovalna 

služba, šele nato k reševanju zadeve pristopi tudi ravnateljica in se po potrebi obrne na zunanje 

inštitucije: CSD, policija, …, 

- velikokrat vzgojna problematika zasenči uspehe učencev (učenci uspešni v košarki, Cambridge 

izpiti…), ki jih na šoli prav tako poskušamo nagraditi;, 

- 5 Erasmus + izmenjav (Avstrija, Portugalska, Romunija, Francija in Slovenija) od maja 2022 in 

do maja 2023, projekt je trajal 3 leta ....  

 

Člani sveta staršev so seznanjeni s specifikami v šolskem letu 2022/2023. 

 

K točki 4 

Vzgojno- izobraževalno delo na centralni šoli in specifike je predstavila pomočnica ravnateljice Leonida 

Medved, prof., ki pove da je šolsko leto 2022/2023 že tretje bolj »specifično« leto, v katerem nas še 

vedno spremlja virus SARS-CoV2. Pouk je letos potekal v šoli po Letnem delovnem načrtu (ponovno 

so se odvijale strokovne ekskurzije učencev, plavalni tečaji…), še vedno pa smo obdržali dobre primere 

prakse s smiselnimi ukrepi za zajezitev virusa.  

Specifike tega šolskega leta je omenila tudi ravnateljica, zagotovo je ena pomembnejših obeležitev 40- 

obletnice delovanja naše šole, ki je zahtevala temeljite priprave. Ob tej priložnosti je s skupnimi močmi 

zaposlenih nastal Zbornik »40 let naša šola pušča sled« in stalna razstava » Naša šola skozi čas« Ena 

večjih pridobitev je tudi nova telovadnica pri POŠ Sveti Florijan.  

Erasmus + izmenjave, ki se zaključujejo v tem šolskem letu. Zadnja izmenjava je potekala od  21. 5. 

2023 do 26. 5. 2023 na naši šoli, kjer smo gostili učence in mentorje iz Portugalske, Romunije, Avstrije 

in Francije. Prav tako so se naši učenci udeležili izmenjav v omenjenih državah.  

Pomočnica omeni tudi zaskrbljujoče dejstvo, upad učnega uspeha učencev, porast verbalnega in 

neverbalnega nasilja, upad motivacije za delo v šoli in doma, učenci ne nosijo delovnih zvezkov in 

šolskih potrebščin, predčasna odhajanja na počitnice…. Apelira in poziva starše k tvornemu 

sodelovanju.  

Priprave na sistematičen pristop k prenovi Rap-A- napovedana sistemska sprememba s 1. 9. 2024. 



 

Vodja podružnične šole Kostrivnica, Martin Druškovič je na kratko povzel potek dela na šoli, povedal 

je da v letošnjem letu šolo obiskuje 39 učencev (letos prvič beležijo število učencev pod 40), na šoli je 

6 redno zaposlenih učiteljev, katerim se pridružujejo tudi zaposleni iz centralne šole. Predstavil je 

letošnje dosežke šole ter se zahvalil za pomoč občini za financiranje delavca za poučevanje v 

kombiniranem oddelku 4.- 5. r. 

Sonja Mauko Purgaj je letos kot vodja podružnične šole Sveti Florijan, posebnosti le te na kratko 

predstavila. Šolo obiskuje 18 učencev, ki sledijo pouku v kombiniranih oddelkih (1.-3 in 4. -5. r). S 

pridobitvijo nove telovadnice, ki je polno zasedena tako dopoldan kot popoldan so se za učence bistveno 

izboljšali pogoji. Na šoli prav tako dosegajo lepe rezultate in lepo sodelujejo z vrtcem, krajevno 

skupnostjo…, a hkrati ne skrivajo želje po dodatnem zunanjem prostoru.  

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni s specifikami in z vzgojno-izobraževalnim delom na centralni 

šoli in obeh podružničnih šolah v šolskem letu 2022-2023.  

 

 K točki 5 

5. točko dnevnega reda je statistično predstavil Lenart Poklič, šolski psiholog, ki je povedal, da so letos 

na NPZ bili prijavljeni vsi učenci: 

-  6. razred- 69 učencev prijavljenih   

- 9. razred : 75 učencev prijavljenih  

NPZ  je v letošnjem letu  bilo izvedeno na klasičen način, v šolskih prostorih.  

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni s potekom NPZ v šolskem letu 2022/2023. 

 

K točki 6 

Zdenka Ižanc, knjižničarka in skrbnica učbeniškega sklada je predstavila izbor učnih gradiv za šolsko 

leto 2023/2024. Tudi letos so kot leta do sedaj učna gradiva za učence od 1.do 3. razreda brezplačna. 

Od 4. razreda naprej je učno gradivo plačljivo oz. le tega zagotavljajo starši. 

Predstavnica staršev poda vprašanje: 

 »Zakaj je razlika med delovnimi zvezki za centralno šolo in za podružnični šoli?«  

Gospa Zdenka pove, da do razlike prihaja, zaradi kombinacije oddelkov, saj se tako omogoča lažje delo 

učitelju, ki poučuje v kombiniranem oddelku. 

Prav tako gospo zanima » Zakaj prihaja do pogostih menjav delovnih zvezkov (Lili in Bine….)?« 

Gospa Zdenka pove, da o izbiri delovnih zvezkov odloča strokovni tim glede na učni načrt. Bistvo 

poučevanja je, da se dosežejo cilji in standardi ne glede na uporabo delovnih zvezkov. 

 Cene delovnih zvezkov so se v primerjavi z lanskim šolskim letom nekoliko podražile.  

 



Skupno nabavo likovnih pripomočkov je prav tako predstavila gospa Zdenka Ižanc, le ta je že večletna 

praksa na naši šoli. Za skupno nabavo se starši odločajo, zaradi tega, da imajo vsi učenci enak material, 

enake pogoje dela in zaradi prenosa materiala v naslednje šolsko leto. 

Po predstavljenem člane sveta staršev povpraša ali se strinjajo s predlogom delovnih zvezkov in dajejo 

soglasje za nabavno ceno učnih gradiv za posamezni razred  za šolsko leto 2023/ 2024, in ali se strinjajo 

s skupno nabavo likovnih pripomočkov za šolsko leto 2023/2024? 

Vsi prisotni člani se strinjajo s predstavljenim in potrjujejo cene in skupno nabavo delovnih zvezkov in 

likovnega materiala; oblikuje se mnenje k točki 6- soglasje. 

 

MNENJE K TOČKI 6- SOGLASJE 

 

Člani Sveta staršev se strinjajo s predlogom delovnih zvezkov in dajejo soglasje za skupno 

nabavno ceno le teh in drugih učnih gradiv za posamezni razred za šolsko leto 2023/2024. Člani 

prav tako soglasno podpirajo skupno nabavo likovnih pripomočkov v šolskem letu 2023/2024.   

 

 

K točki 7 

 

Vpise v 1. razred za šolsko leto 2023/2024 je predstavila Maja Marija Minih, mag. psih., ki je povedala, 

da so letos vpisi sočasno potekali na obeh šolah VIZ II. OŠ Rogaška Slatina in na I. OŠ Rogaška Slatina. 

Na naši centralni šoli v torek, 21. 2. 2023 in sredo, 22. 2. 2023, ter v sredo, 23. 2. 2023 na obeh 

podružničnih šolah. Vabljenih je bilo 66 učencev, od tega je na centralno šolo vpisanih 50 učencev (2 

oddelka). V letošnjem letu beležimo tudi veliko število prepisov: 10 prepisov k nam in 9 drugam. S 

strani Komisije za ugotavljanje pripravljenosti otrok za vstop v šolo sta bila potrjena 2 odloga šolanja. 

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni z vpisi v 1. razred v šolskem letu 2022/2023. 

 

K točki 8 

Socialni delavec Jože Ogris je predstavil odobrene oz. dodeljene termine v skladu s prostorsko in 

časovno zmogljivostjo za izvedbo programov CŠOD za šolsko leto 2023/2024. S strani sveta staršev je 

sledilo vprašanje: »Ali je obvezna udeležba učencev v CŠOD?«  Socialni delavec pove, da udeležba 

ni obvezna, morajo pa učenci, ki se šole v naravi ne udeležijo v tem terminu biti prisotni pri pouku v 

šoli. S strani staršev je bila tudi pripomba glede organizacije šole v naravi, saj je po mnenju staršev 2,5 

dni bivanja v šoli v naravi premalo za učence. Predlagajo, da se šola v naravi planira tako, da se čas 

bivanja podaljša na več dni. S strani šole je podan odgovor, da imajo učenci pogosto močne krize, ko so 

oddaljeni od doma. Straši predlagajo, da se otrokom omogoči večkratno kontaktiranje s starši. Predlog 

socialnega delavca staršem je, da vsa vprašanja v zvezi s CSOD naslovijo na njegov e- naslov,  naslednje 

seje sveta staršev pa se udeležijo tudi učiteljice 3- razredov.  

Socialni delavec je staršem grafično in procentualno predstavil še vpise v začetni letnik srednje šole za 

šolsko leto 2023/2024. Omeni, da je bilo 10 prenosov prijav in da se bodo pri vpisih za naslednje šolsko 

leto upoštevali dosežki na NPZ.  

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni z vpisi srednje šole in  z programi CŠOD  za šolsko leto 2023/2024 



 

K točki 9 

 

Obvezne in neobvezne izbirne predmete za šolsko leto 2023/2024 je predstavila Tatjana Gorenjak, ki je 

povedala, da so le ti bili predstavljeni 3.-šolcem in 6.-šolcem na roditeljskem sestanku, ostalim učencem 

pa na OS. Izbor se je izvedel preko eAsistenta. Formiranih je 8 skupin na CŠ in 1 na POŠ Kostrivnica.  

Izbirni predmeti se izvajajo 0., 6., 7. ali 8. uro in so tudi ocenjeni.  

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni z načinom izbiranja obveznih in neobveznih IP v šolskem letu 

2023/2024. 

 

 

K točki 10 

 

Jezikovne diplome TJA in TJN je predstavil Mitja Štorman. Pri tem je povedal, da šola pri Mednarodnih 

Cambridge izpitih sodeluje z dvema zunanjima inštitucijama: 

- Mednarodne Cambridge izpite izvaja Mint jezikovni center na šoli  

- Izpite Goethe Instituta izvaja Goethe institut in se opravljajo na izpitnih centrih v institucijah 

pooblaščenih za izvajanje izpitov Goethe instituta.  

 

Dosežki so ne tekmovalnega značaja, učenci si pridobijo mednarodni certifikat po evropskih okvirjih  

ovrednotenega znanja tujega jezika. 

 

V nadaljevanju 10. točke je Mitja Štorman predstavil nadstandardni program nemščine, ki je delno 

sofinanciran s strani Občine Rogaška Slatina in delno s strani staršev.  

 

Člani sveta staršev so brez pripomb na predstavljeno vsebino. 

 

K točki 11 

Koncept razširjenega programa osnovne šole- Gibanje in zdravje za dobro psihično in fizično počutje je 

predstavila Barbara Lazički, ki je povedala da se bo le ta na VIZ II. OŠ Rogaška Slatina izvajal tudi v 

prihodnjem šolskem letu. Povedala je da je projekt RaP razdeljen na tri področja: 

- Gibanje in zdravje za dobro psihično in fizično počutje (področje A) 

- Kultura in tradicija (področje B) 

- Vsebine iz življenja in dela osnovne šole (področje C) 

Na VIZ II. OŠ Rogaška Slatina se izvaja področje A. Prijavnice z opisi vsebin bodo učenci prejeli v 

mesecu juniju in se bodo odločili za največ dve ponujeni vsebini. Učenci se prostovoljno vključijo v 

program, kar pomeni ena dodatna ura pouka na teden (pred ali po pouku). Učenci se lahko v program 

Rap prijavijo tudi v mesecu septembru. Prijavljeni učenci so dolžni redno obiskovati program.  

 

Člani Sveta staršev so seznanjeni z izvajanjem razširjenega programa RaP-A tudi v šolskem letu 

2023/2024. 

 



K točki 12 in 13 

• Šolski prevozi - kdaj bo nazaj obratovala prvotna avtobusna linija Podplat- Spodnji 

Gabernik- Kostrivnica? 

Avtobusni prevozi so v domeni Občine Rogaška Slatina in šole; linija naj bi ponovno obratovala po 

zaključku del na kolesarski stezi, le ta je v 2. etapi dokončanja del; zaključek del še ni predviden. 

• Zaključni izlet devetošolcev  

Starši imajo pripombo na organizacijo zaključnega izleta za devetošolce, saj jim je le ta bil obljubljen 

do 9. maja, nato pa odpovedan. Starši so mnenja, da ni prav da so zaradi 15. – tih  posameznikov vsi 

kolektivno »kaznovani«. Ravnateljica pove, da zaradi neprimernega vedenja učencev, velikega porasta 

vzgojne problematike,…, šola ne more prevzeti vsesplošne odgovornosti, ki je prenesena konec koncev 

na njo. Ravnateljica v nadaljevanju pove, da zaključnih izletov ne bo več (naknaden, nenačrtovan dan 

po LDN-ju šole), saj se učenci tekom šolskega leta udeležujejo strokovnih ekskurzij v okviru dnevov 

dejavnosti. 

V nadaljevanju razprave starši predlagajo, da naj na šoli drugače prerazporedimo oddelke, da v bodoče 

ne bi več prihajalo do podobnih težav. Ravnateljica pove, da se pri sestavi oddelkov upoštevajo razni 

kriteriji (učni uspeh, učenci z odločbo DSP, priseljenci, spol, vzgojna problematika, ...). 

Eden od predlogov je, da naj bi učitelji poklicali starše, čigar otrok dela nemir, da pridejo po njega in ga 

odpeljejo od pouka. Tudi to je že bilo storjeno, vendar so starši v službi, dolžnost učenca po zakonodaji 

je, da je pri pouku oz. ga samega, zaradi neprimernega vedenja ne smemo poslati domov.  Lenart Poklič 

pove, da je  šola odgovorna za varnost otrok.  

• Šolska prehrana  

Starši omenijo, da niso dobili nobenega odgovora v zvezi s šolsko prehrano, vezanega na 1. sejo sveta 

staršev, prav tako na današnji seji ni prisotna  Brina Meško, organizatorka šolske prehrane. Ravnateljica 

pove, da v skladu z dogovorom prejšnje seje, ga. Brina Meško na svoj e- naslov ni dobila nobene pritožbe 

oz. pripombe vezane na šolsko prehrano.   

• Vzgojna problematika  

Starši povedo, da učitelji nimajo nobene avtoritete nad otroci, razen par izjem. Predlagajo, da se sprejme 

pravilnik, ki ga potrdijo starši, šola… v katerem bi bila določena splošna pravila obnašanja v šoli. Nakar 

ravnateljica in pomočnica povesta, da imamo na šolski spletni strani Pravila šolskega reda, ki zajemajo 

natančna določila in pravila obnašanja v šoli in drugi prostorih, sodelovanje s starši…. 

S strani staršev je pohvaljen učitelj Urban Šipec, saj se pri urah z učenci veliko pogovarjajo in rešujejo 

nastale probleme. Tudi učiteljici Andreja Mašera in Jelka Županec sta deležni pohval s strani staršev.  

 

Seja se je končala ob 18.30 uri. 

 

 
Zapisala:       RAVNATELJICA: 

Veronika Kovačič, l.r.      Milena Vreš, prof., l.r. 

 

 

                                                                                                PREDSEDNICA SVETA STARŠEV: 

                                                                                                Polonca Krumpak, l. r. 

 


